

ANNEX A

No. 4757. BERNE CONVENTION FOR THE PROTECTION OF LITERARY AND ARTISTIC WORKS SIGNED ON 9 SEPTEMBER 1886, COMPLETED AT PARIS ON 4 MAY 1896, REVISED AT BERLIN ON 13 NOVEMBER 1908, COMPLETED AT BERNE ON 20 MARCH 1914, REVISED AT ROME ON 2 JUNE 1928, AND REVISED AT BRUSSELS ON 26 JUNE 1948¹

APPLICATION to HONG KONG

Notification of the application of the above-mentioned Convention to Hong Kong was communicated by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland to the Director-General of the World Intellectual Property Organisation and took effect on 5 May 1973, in accordance with article 25 (3) of the Convention.

Certified statement was registered by the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 10 October 1973.

ANNEXE A

N° 4757. CONVENTION DE BERNE POUR LA PROTECTION DES ŒUVRES LITTÉRAIRES ET ARTISTIQUES SIGNÉE LE 9 SEPTEMBRE 1886, COMPLÉTÉE À PARIS LE 4 MAI 1896, RÉVISÉE À BERLIN LE 13 NOVEMBRE 1908, COMPLÉTÉE À BERNE LE 20 MARS 1914, RÉVISÉE À ROME LE 2 JUIN 1928 ET RÉVISÉE À BRUXELLES LE 26 JUIN 1948¹

APPLICATION à HONG-KONG

La notification de l'application de la Convention susmentionnée à Hong-kong a été effectuée par le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord auprès du Directeur général de l'Organisation mondiale de la propriété intellectuelle et a pris effet le 5 mai 1973, conformément à l'article 25, paragraphe 3, de la Convention.

La déclaration certifiée a été enregistrée par le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 10 octobre 1973.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 331, p. 217, and annex A in volumes 489, 551, 632 and 642.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 331, p. 217, et annexe A des volumes 489, 551, 632 et 642.